

Amazing
Asean

4D3N

芭提雅之旅

PATTAYA TRIP

Tour Code: TBP-10

Golden
Destinations



Thailand
泰国



Pattaya Floating Market
芭提雅水上市场



Wihan Thep Sathit
Phra Ki Ti Chaloem
芭提雅哪吒庙



House Of Benedict
怀旧风格网红咖啡厅



Sanctuary Of Truth Museum
芭提雅真理圣殿

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Terminal 21 Pattaya Shopping Mall
芭提雅21号航站楼商场



Great & Grand Sweet Destination
梦幻甜点主题梦工厂



Swiss Sheep Farm Pattaya
绵羊牧场



SCHEDULE

D1

ARRIVAL BANGKOK PATTAYA (MOB/-)

- ✓ House Of Benedict (Free Welcome Drink)
- ✓ Boat Design 7-Eleven
- ✓ Terminal 21 Pattaya Shopping Mall
- ✓ Walking Street Pattaya

D2

PATTAYA (B/L/-)

- ✓ Sanctuary Of Truth Museum
- ✓ Pattaya Floating Market
- ✓ Chakngeaw Chinese Old Market
(Only Open On Saturday)
- ✓ Pattaya Water Space
(Everyday Water Festival)

D3

PATTAYA (B/L/-)

- ✓ Great & Grand Sweet Destination
- ✓ Swiss Sheep Farm Pattaya
- ✓ Honey Farm
- ✓ Wihan Thep Sathit Phra Ki Ti Chaloem
(Nezha Shrine)
- ✓ Ang Sila Seafood Market
- ✓ Lighting Art Museum & Balloon Garden
- ✓ Central Festival Shopping Mall

D4

PATTAYA BANGKOK DEPARTURE (B/MOB)

- ✓ JJ Mall
- ✓ Transfer To Airport

TOURIST ATTRACTIONS:

PATTAYA

- ◆ **Terminal 21 Pattaya Shopping Mall** - Terminal 21 brings the dream of traveling the world to downtown Bangkok, with its cutting-edge concept that places several world-famous cities under one roof. Find yourself wandering around a maze of shops in Tokyo City, sauntering down London's Carnaby Street, bagging a bargain in an Istanbul zook, or shopping for something to fill your growling stomach at the Fisherman's Wharf in San Francisco.
- ◆ **Pattaya Floating Market** - visit the largest floating market in Thailand that features over 114 shops and water vendors. Shop a variety of souvenirs for friends and families back home, including wood carvings, handmade clocks, traditional Thai wear and more.
- ◆ **Great & Grand Sweet Destination** - imagine frothy strawberry syrup lakes, colorful bubblegum trees, stairs made of creamy wafer sticks, ice cream sundae water fountain, gingerbread houses, lollipop fences, macaroon stools and candy cane branches.
- ◆ **Wihan Thep Sathit Phra Ki Ti Chaloem (Nezha Shrine)** - It is a gorgeous Chinese shrine built on Leap Chai Talay Road from Ang Sila to Khao Sammuk. There is 4 floor building decorated with Chinese architecture inside. It is the most famous shrine of Chon Buri. It is 4 floor in an area of 13 rai the shrine consists of 3 main buildings. The outstanding of this shire is the Chinese decoration such as 2,840 dragon sculptures. This shrine was a small shrine named Nha Sa Tai Jue built by Arjarn Somchai Coeysiri in 1991.



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

- ✓ M Pattaya Hotel Or
Similar Class x 3 Nights



- ✓ 3 Breakfast / 2 Lunch

Special Cuisine:

- ★ Authentic Thai Cuisine
- ★ Hotel Buffet Lunch

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Boat Design 7-Eleven
7-11船型旗舰店

Walking Street Pattaya
芭提雅酒吧街

Central Festival Shopping Mall
芭提雅尚泰芭提雅海滩购物中心



精简行程

第一天

出发 ✈️ 曼谷 🚌 芭提雅

(机上用餐/-)

- ☑ 怀旧风格网红咖啡厅 (含迎宾饮料)
- ☑ 7-11 船型旗舰店
- ☑ 芭提雅 21 号航站楼商场
- ☑ 芭提雅酒吧街

第二天

芭提雅

(早/午/-)

- ☑ 芭提雅真理圣殿
- ☑ 芭提雅水上市场
- ☑ 廊祝古村市集 (只限星期六营业)
- ☑ 芭提雅全新音乐泼水园 (天天都是泼水节)

第三天

芭提雅

(早/午/-)

- ☑ 梦幻甜点主题梦工厂
- ☑ 绵羊牧场
- ☑ 蜂蜜园
- ☑ 哪吒庙 (世界最大)
- ☑ 安西拉渔货市场
- ☑ 灯光艺术博物馆&气球花园
- ☑ 芭提雅尚泰芭提雅海滩购物中心

第四天

芭提雅 🚌 曼谷 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

- ☑ JJ 商场
- ☑ 送往机场

观光景点：

芭提雅

- ◆ **芭提雅 21 号航站楼商场** - 是一座大型综合购物商场。整个商场 以是 机场航站楼为概念,每一层则配以不同国家城市的特色,不光 是售卖的产 品有地域的区别,整个装修风格,包括卫生间都非常有 意思。比如一层 是巴黎,二层是东京,三层是伦敦,上去就是美国圣佛朗西斯科,所以每层的 厕所也按照这个城市风格设计的。
- ◆ **芭提雅水上市场** - 水面上木楼别具风格。在水市里即可吃到来泰国各 地的风味小吃,也可以买到产自于泰国各地的特产以及工艺品,更可以 搭乘木舟,在湖里荡漾,穿梭于桥亭之间。
- ◆ **梦幻甜点主题梦工厂** - 想象一下泡沫草莓糖浆湖、五颜六色的泡泡糖 树、由奶油威化棒制成的楼梯、冰淇淋圣代饮水机、姜饼屋、棒 棒糖 围栏、蛋白杏仁饼干凳子和拐杖糖树枝。
- ◆ **哪吒庙 (世界最大)** - 哪吒三太子庙是泰国旅游著名的景点,如今已发 展成为春武里规模最大、建筑最华丽、颇具影响力的华人寺庙。在去往 哪吒神殿的路上,有当地政府在墙上绘制的“NAJA CHINESE SHRINE” (哪吒中华神庙) 特色宣传画。这座宏伟的哪吒三太子神殿 (NHA JA SA TAI JUE SHRINE) 建立在从 ANG SILA 到 KHAO SAMMUK 的 LEAP CHAI TALAY 路上。神社的建设已建成一座4层高大殿,面积 13 莱,由 主殿分上、中、下三层主要建筑组成。整座神殿令人印象最深的龙像装 饰,总共有2840条龙雕像。在1991年,是由当地著名华人宋差·臣斯 里先生创建了哪吒三太子庙。



✓ 3早餐/2午餐

风味餐：

★ 正宗泰国餐

★ 酒店自助餐



酒店住宿 (3晚)

✓ 芭提雅M酒店或同级

x 3 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。